
Oświadczenie złożone 

przez senatora Janusza Pęcherza 

na 55. posiedzeniu Senatu 

w dniu 15 grudnia 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

Wyborcy z mojego okręgu wyborczego zgłaszają mi w ostatnim czasie sytuacje dotyczące trudności zwią-

zanych z zakupem biletu z miejscówką na dworcach kolejowych z powodu niby braku miejsc w pociągach 

InterCity. Często po wejściu do pociągu bez ważnego biletu wraz z miejscówką okazuje się, że jednak wolne 

miejsca są dostępne, ale trzeba uiścić opłatę w wysokości 150 zł i wykupić bilet. 

Zadaję więc pytanie: jak działa system rezerwacji biletów kolejowych, czy działa on na pewno właściwie 

i czy nie ma potrzeby jego usprawnienia? 

Zaznaczam, że ja również często mam kłopot z elektronicznym zamówieniem biletu na określony pociąg 

i na określoną godzinę odjazdu, głównie z dworca kolejowego Warszawa Centralna, a rezerwacji nie dokonu-

ję w ostatnim momencie. 

Proszę Pana Ministra o zainteresowanie się tym problemem. 

Janusz Pęcherz 
 


